
شــخص مــن در هیات رییســه و هیــات 
اجرایــی هم نبود و رشــته های المپیکی 
بیش از گذشــته و حتی بیشــتر از میزان 
تعیین شــده، از کمیته، اعتبــار و بودجه 
گرفتنــد و در راه کســب ســهمیه بــرای 

بازی های توکیو آماده شدند.
حــالا بــا گذشــت بیــش از ســه ســال 
کار ایــن دوره از کمیته، موقع برداشــت 
اســت.  توکیــو  المپیــک  در  کاشــته ها 
تیــم  کــه  شــمیربازی  مثــل  درســت 
ســاخته وپرداخته شــده توســط پیمــان 
فخــری، پــس از همــه ی زحماتــی کــه 
بــرای آن کشــیده شــده، حــالا درخــت 
تنومنــدی شــده کــه زمــان باردهــی آن 
کســب  همیــن  اگرچــه  اســت.  رســیده 
ســهمیه ی تیمــی و حضور با بیشــترین 
نفــرات در توکیــو، نتیجــه ی خوبی برای 
امــا  می آیــد،  حســاب  بــه  ایــران  ســابر 
امیــد زیادی بــه کســب مــدال در توکیو 
داریــم. کار ســختی  اســت، اما بــه مربی 
و بازیکنان ســابر ایمــان دارم که همه ی 
تلاش خــود را انجام می دهنــد و اگر در 
روز مســابقه همه چیز سر جای خودش 
باشــد، هیــچ بعیــد نیســت کــه اولیــن 
مــدال تیمــی تاریخ ایــران در بازی های 
 المپیک را بر گردن شمشــیربازان ســابر 

ببینیم. 

نمی کرد، امــا حالا بالغ بــر 160 میلیارد 
تومــان شــده کــه رقــم جالــب توجهــی 
اســت و بــرای ادوار بعــدی نیــز نعمت 

بزرگی است. 
در کنــار اینها باید بــه رابطه ی خوب 
کمیتــه ی ملی المپیــک و وزارت ورزش 
در این دوره اشــاره کرد که اتفاق بســیار 
بســیاری  زمینه هــای  در  و  بــود  خوبــی 
باعــث  و  آمــد  یــاری ورزش کشــور  بــه 

اتفاق های خوب شد. 
در بحــث رســیدگی به فدراســیون ها 
بایــد  هــم  المپیکی هــا  به خصــوص 
به عنوان رییس فدراسیون شمشیربازی 
دوره  ایــن  در  رســیدگی ها  کــه  بگویــم 
خیلــی خــوب و بــه موقــع انجــام شــد. 
شمشیربازی به عنوان یکی از رشته های 
امیــدوار به کســب ســهمیه و مــدال، در 
مســیر کســب ســهمیه و ســپس آمــاده 
شــدن بــرای توکیو، بــه خوبــی حمایت 

شد. 
مختــص  هــم  حمایت هــا  ایــن 
حضــور  به واســطه ی  و  شمشــیربازی 

از اقدامــات مهمی بود کــه در این دوره 
انجــام شــد. اقدامــی کــه پــس از دوران 
در  هاشــمی طبا  مهنــدس  مدیریــت 
کمیته انجام نشده بود و ساختمان ها و 
تجهیزات زیادی مستهلک و کهنه شده 

بودند.
نکتــه ی مثبــت دیگــری کــه در ایــن 
بودیــم، فعــال شــدن  دوره شــاهد آن 
کمیســیون  هایی بود که در گذشــته تنها 
از  دریــغ  و  داشــتند  وجــود  کاغــذ  روی 
برگزاری یک جلســه و کار که در دوره ی 
چهار ساله انجام دهند. کمیسیون هایی 
نظیــر اخــلاق، محیط زیســت، فرهنگ 
و  شــدند  فعــال  دوره  ایــن  در  کــه  و... 

توانستند کارهای خوبی انجام دهند. 
از  یکــی  اینهــا،  همــه ی  بــر  عــلاوه 
میراث های مهــم و ماندگاری که هیات 
اجرایــی و در راس آنهــا دکتــر صالحــی 
امیــری برجای گذاشــتند، افزایش قابل 
توجه اعتبارات کمیته اســت. بودجه ای 
کــه حــدود پنجاه میلیــارد تومــان بود و 
همــان هم به طور کامل تخصیص پیدا 

دوره  ایــن  مدیریتــی  اقدامــات 
در  المپیــک،  ملــی  کمیتــه ی  در 
برخــی جهــات قابــل مقایســه بــا ادوار 
گذشــته نیســت. این ادعــا نــه به عنوان 
نایب رییــس کمیتــه و عضــوی از هیات  
رییســه و اجرایی، بلکــه در قامت ریس 
یکــی از فدراســیون های المپیکی نیز به 

خوبی رصد و لمس شده است.
دوره ی  از  یک ســال ونیم  از  بیــش 
مدیریــت دکتر صالحــی امیری و هیات 
اجرایــی حــال حاضــر کمیته بــه دوران 
کرونا و شــرایط خاص حاکــم بر ورزش 
ایران گذشت. دوران سختی که بسیاری 
از بخش های ورزش کشور به اغما رفت 
و حتی تعطیل شد. بااین حال کمیته ی 
ملــی المپیــک از این فرصت اســتفاده 
کــرد و بــه کارهایــی پرداخت کــه برخی 
از آنهــا چیــزی حــدود دو دهــه از آن ها 

می گذشت.
بخش هــای  در  اساســی  بازســازی 
المپیــک،  ملــی  کمیتــه ی  زیرســاختی 
آکادمــی و تجهیزات فیزیکــی آن، یکی 

وقت چیدن میوه هاست!
    فصل الله باقرزاده  
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